



聖類斯中學

通告第 098 號 (25-26)

各位家長/監護人：

香港明愛籌款運動 2025

「人啊！已通知了你，什麼是善，上主要求於你的是什麼：無非就是履行正義，愛好慈善，虛心與你的天主來往。」（米六：8）

今年適逢是天主教會的 2025 禧年，已故教宗方濟各邀請我們成為「希望的朝聖者」。教宗不僅是鼓勵信眾跨越地域到不同城市和羅馬朝聖，重新發現天主的臨在，同時也是提醒我們在生活中與他人建立共議同行的關係，特別關愛弱小的弟兄姊妹，尤其是窮困、病弱、在囚者、移民和難民。通過彼此接納，大家互勉同行，給他們帶來新的希望。

這與香港明愛的理念——「以愛服務 締造希望」不謀而合。香港明愛作為天主教香港教區轄下的社會服務機構，它不單提供多元化的服務，更重要的是助人自助，活出豐盛而有尊嚴的人生。明愛的使命就是按著耶穌基督的旨意行事：透過服務去了解及關顧貧困弱小的需要，讓無私的愛化作無窮的力量，幫助受眾建立對生活的信心，感受生命中滿載的期許。

明愛籌款抽獎券每張售價 20 元，請填妥電子回條，而善款將會透過**學校電子繳費系統**收取。如有查詢，歡迎致電 2546 0117 與蘇祉維老師聯絡。

另外，港島區的「**明愛慈善賣物會**」將於 **2025 年 11 月 2 日(主日)上午 10 時至下午 5 時**假**聖保祿學校(銅鑼灣禮頓道 140 號)**舉行，本校的攤位設在 **044 及 045 號**，誠邀家長是日撥冗到場參與。

願上主祝福你們的善行，讓大家在愛中成長。

主佑！

校長
易浩權博士

二零二五年十月二十二日
普世傳教節



ST. LOUIS SCHOOL
Circular No. 098 (25-26)

22nd October 2025

Dear Parents/Guardians,

Caritas Fund Raising Campaign 2025

“You have been told, O mortal, what is good, and what the Lord requires of you: Only to do justice and to love goodness, and to walk humbly with your God” (Micah 6:8)

This year marks the Catholic Church’s Jubilee Year 2025. As the late Pope Francis called on us to be “Pilgrims of Hope”, he was not just inviting us to make pilgrimage to Rome or other sacred places to rediscover God’s presence. It is also a call to practice synodality in our daily lives, showing special care for the most vulnerable: the poor, the sick, the imprisoned, migrants and refugees. By embracing one another with compassion and encouragement, we can help rekindle hope in their lives.

This aligns perfectly with the mission of Caritas-Hong Kong: “Love in the Service of Hope”. As a social welfare agency under the Catholic Diocese of Hong Kong, Caritas-Hong Kong provides services grounded on Christ’s self-emptying act, His unfailing love and unconditional giving. Following God’s commandments, Caritas cares for the weak, the poor and the marginalized, guiding them to see light in darkness, find hope in despair and blessing in adversity. With the abundance of God’s grace, Caritas can participate in His plan of salvation for the world and impact life with life.

Each charity raffle ticket is priced at \$20. Please complete the electronic reply slip and the donations will be collected through **electronic payment**. Should you have any enquiries, please contact Mr. SO Tsz Wai William at 2546 0117.

The **Caritas Charity Bazaar** of Hong Kong District will be held on **2nd November, 2025 (Sunday) from 10 a.m. to 5 p.m.** at **St. Paul's Convent School (140 Leighton Road, Causeway Bay)**. You are kindly invited to our booth (No. 044 & 045). Your generous support is much appreciated!

May God’s grace shine upon you and may we continue to grow in the love of Christ.

Dr. YICK Ho Kuen
Principal
World Mission Sunday 2025

Reply slip
Re: Caritas Fund Raising Campaign 2025

Dear Principal,

I am the parent of _____ of Class _____ (_____) and have read and noted the content of Caritas Fund Raising Campaign 2025.

- * ☐ I wish to purchase: _____ raffle tickets (\$20 each) at \$ _____
☐ I will not purchase the Caritas raffle tickets.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Date : _____

**Please delete as appropriate.*

回 條
香港明愛籌款運動 2025

易校長：

本人為學生 _____ (班別 _____ 學號 _____) 的家長/監護人，已詳閱香港明愛籌款運動 2025 的通告。

- ☐ 本人欲購買 _____ 張明愛籌款抽獎券 (\$20 一張)，合共 \$ _____。
☐ 本人不欲購買明愛籌款抽獎券。

家長/監護人簽名 : _____

家長/監護人姓名 : _____

日 期 : _____

* 請以✓選擇合適者